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Protokół przed przyjęciem przez Radę Miasta  
 
 

PROTOKÓŁ NR IX/2020 
z obrad  IX Sesji Nadzwyczajnej  Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
która odbyła się w dniu 28 lipca  2020r. w godz. 15.00 – 15.25 

w sali 129 A Urzędu Miasta Jastrzębie-Zdrój. 
 

Podjęto uchwały: 
 
IX.87.2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój 
 

IX.88.2020 w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2020 rok 

 
IX.89.2020 w sprawie przedłużenia terminu do wniesienia raty 

opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż 
napojów alkoholowych przeznaczonych do 
spożycia w miejscu sprzedaży, przypadającego na 
dzień 30 września 2020r. 

 
 
 
Ad .1. 
Otwarcie IX Sesji Nadzwyczajnej Rady Miasta, stwierdzenie 
prawomocności obrad. 
 
Otwarcia IX Sesji Nadzwyczajnej Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój dokonał 
Przewodniczący Rady Miasta – Piotr Szereda, który powitał zebranych.  
 
 
Przewodniczący Rady Miasta na podstawie listy obecności, stwierdził 
prawomocność obrad. 
 
W Sesji udziału nie  wzięli Radni Łukasz Kasza, Szymon Klimczak, Andrzej Matusiak 
– usprawiedliwieni.  
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.   
 
Zgodnie z zapisami ustawy, porządek obrad Sesji wraz z projektami uchwał 
otrzymali wszyscy Radni.  
 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
 
Ad .2. 
Wybór Komisji uchwał i wniosków.  
 
Tadeusz Markiewicz – Radny 
W imieniu Klubu radnych Wspólnota Samorządowa zgłaszam do pracy Radnego 
Grzegorza Mosoń. Grzegorz Mosoń wyraził zgodę.  
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Alina Chojecka – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta  
W imieniu Klubu Radnych Koalicja Samorządowa zgłaszam do pracy Radnego 
Janusza Toborowicz. Janusz Toborowicz wyraził zgodę. 
 
Głosowanie Radnych: za – 19, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Stwierdzam, że skład Komisji uchwał i wniosków został przyjęty jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu.  
 
Ad .3.  
Podjęcie uchwał w sprawach: 
 
-  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
-  zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2020 rok, 
- przedłużenia  terminu  do  wniesienia  raty opłaty za korzystanie  
   z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do  
   spożycia w miejsc sprzedaży, przypadającego na dzień 30 września  
   2020r.,  
- zmiany Załącznika nr 1 do Uchwały Nr XII.129.2016 Rady Miasta 
   Jastrzębie-Zdrój z dnia 27 października 2016 roku w sprawie organizacji  
   wspólnej obsługi finansowo-księgowej, administracyjnej  
   i organizacyjnej dla szkół i placówek dla których organem prowadzącym  
   jest Miasto Jastrzębie-Zdrój.  
 
Przewodniczący Komisji uchwał i wniosków Janusz Toborowicz przedstawił projekt 
uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój 
 
Skarbnik Miasta Dariusz Holesz omówił projekt uchwały.  
 
Michał Urgoł 
Wspomniał pan o konieczności zwrotu dotacji do budżetu państwa, proszę o 
przybliżenie tematu.  
 
Maria Pilarska – Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
Komisja rozstrzygnęła przetarg, wykonawcą tego zadania będzie firma Eurovia,  
za kwotę 18368221zł, prawdopodobnie od 24 zostanie zamknięta Aleja 
Piłsudskiego, następnie rozpocznie się intensywna praca. Organizacja ruchu – po 
dwóch tygodniach organizacja ruchu zostanie wykonana i zatwierdzona przez 
Policję, o czym wszystkie jednostki zostaną powiadomione. Kwota 18 mln z hakiem 
to musi być 50% otrzymanej dotacji, więcej wg reguł Programu Budowy Dróg 
samorządowych nie może być. 7 dni po podpisaniu umowy, a umowa zostanie 
podpisana w następnym tygodniu, ta umowa musi być przesłana do władzy 
wdrażającej, zostanie nam przesłana umowa zmniejszająca tę dotację. Warunki 
przyjęte w tym programie to 50%, są to warunki wynikające z klasyfikacji GUS-
owskiej, tę zasadę może zmienić tylko Minister, dlatego te warunki musimy przyjąć 
i resztę zwrócić, nawet jeśli wystąpiłyby roboty dodatkowe, bo życie nas uczy że 
zawsze występują szczególnie na robotach remontowych na obiektach 
istniejących.  
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Tadeusz Sławik 
Który Minister mógłby to zmienić? 
 
Maria Pilarska 
Sam Premier.  
 
Tadeusz Sławik 
Ruch przez wiadukt będzie zamknięty? Proszę to doprecyzować. 
 
Maria Pilarska 
Demontaż całej konstrukcji wiaduktu, żelbet będzie kruszony, kruszarka ustawiona 
na dnie wąwozu, przejazdu przez wiadukt nie będzie. To jest jeden wiadukt,  
a przyszłościowo będą obiekty niezależne.  
 
Piotr Szereda- Przewodniczący Rady Miasta   
 - Czy są dalsze pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem 
uchwały w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr IX.87.2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój, została podjęta głosami: za – 20, 
przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Piotr Szereda- Przewodniczący Rady Miasta   
 - Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.   
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 4  do niniejszego 
protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji uchwał i wniosków Janusz Toborowicz przedstawił projekt 
uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2020 
rok 
 
Piotr Szereda- Przewodniczący Rady Miasta   
 - Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały   
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr IX.88.2020 w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2020 rok, została podjęta głosami: za – 20, przeciw 
– 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Piotr Szereda- Przewodniczący Rady Miasta   
 - Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.   
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 5  do niniejszego 
protokołu. 
 
 
Przewodniczący Komisji uchwał i wniosków Janusz Toborowicz przedstawił projekt 
uchwały w sprawie przedłużenia terminu do wniesienia raty opłaty za korzystanie 
z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia                       
w miejscu sprzedaży, przypadającego na dzień 30 września 2020r. 
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Tadeusz Sławik 
Proszę o omówienie projektu uchwały.  
 
Robert Cichowicz – II Zastępca Prezydenta Miasta omówił projekt uchwały.  
 
Piotr Szereda- Przewodniczący Rady Miasta   
 - Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały   
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr IX.89.2020 w sprawie przedłużenia terminu do wniesienia 
raty opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 
przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży, przypadającego na 
dzień 30 września 2020r.  została podjęta głosami: za – 20, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 0. 
 
Piotr Szereda- Przewodniczący Rady Miasta   
 - Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.   
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 6  do niniejszego 
protokołu. 
 
Anna Hetman 
Proszę o wycofanie projektu uchwały w sprawie zmiany Załącznika nr 1 do Uchwały 
Nr XII.129.2016 Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 27 października 2016 roku w 
sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo-księgowej, administracyjnej  
i organizacyjnej dla szkół i placówek, dla których organem prowadzącym jest 
Miasto Jastrzębie-Zdrój w związku z tym, iż otrzymaliśmy informację z Nadzoru 
Wojewody dotyczącą wszczęcia postępowania jeśli chodzi o podjętą uchwałę 
dotyczącą przekształcenia Publicznego Przedszkola nr 7, czym jesteśmy zaskoczeni 
gdyż przez wszystkie poprzednie lata uchwały były procedowane w ten sam 
sposób. Niestety w tym roku uchwały dotyczące Zespołu Szkół i Przedszkola 
publicznego zostały inaczej potraktowane, co nas dziwi, gdyż tego typu uchwały 
można podejmować zgodnie z ustawą do końca, do ostatniego dnia lutego, a tam 
nam się zarzuca odwrotne potraktowanie tych terminów. Nie rozumiemy tego, 
jednak trzeba się do tego przystosować, istnieje zagrożenie, że dzieci w nowo 
wybudowanym przedszkolu nie będą mogły się uczyć. Będziemy szukać rozwiązań, 
które będą mogły temu zapobiec. W związku z tym proszę o wycofanie tej uchwały.  
Jeśli chodzi o temat dofinansowania z funduszu dróg samorządowych jeśli chodzi 
o wiadukt, obowiązuje zasada 50%, wystosowaliśmy pismo z prośbą o większe 
wsparcie niż 50%, czyli zachowanie kwoty około  12mln zł. Jeśli jest możliwość 
wsparcia to prosimy o takie wsparcie. Takie pismo zostało przesłane do Premiera 
RP. Proszę również radnych o pozostanie po Sesji gdyż pragnę omówić temat 
środków rządowych tj. 15 mln złotych.  
 
Wniosek w sprawie zmiany porządku obrad – wycofanie projektu uchwały w 
sprawie zmiany Załącznika nr 1 do Uchwały Nr XII.129.2016 Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój z dnia 27 października 2016 roku w sprawie organizacji wspólnej 
obsługi finansowo-księgowej, administracyjnej i organizacyjnej dla szkół  
i placówek dla których organem prowadzącym jest Miasto Jastrzębie-Zdrój.  
 
Piotr Szereda- Przewodniczący Rady Miasta   
Kto jest za przyjęciem wniosku w proponowanym brzmieniu?  
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Wniosek w sprawie zmiany porządku obrad – wycofanie projektu uchwały 
w sprawie zmiany Załącznika nr 1 do Uchwały Nr XII.129.2016 Rady 
Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 27 października 2016 roku w sprawie 
organizacji wspólnej obsługi finansowo-księgowej, administracyjnej i 
organizacyjnej dla szkół i placówek dla których organem prowadzącym 
jest Miasto Jastrzębie-Zdrój został podjęta głosami: za – 20, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 0. 
 
Piotr Szereda- Przewodniczący Rady Miasta   
 - Stwierdzam, że Rada przyjęła wniosek jednogłośnie.   
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 7  do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad .4.  
Zakończenie obrad Sesji. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący  Rady Miasta   
Sesję IX Nadzwyczajną uważam za zamkniętą. Dziękuję bardzo.   
 
 
 
 
 
Protokołowała 
Agnieszka Bąk 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


